
Ik kan de bedoeling van het sluiten van de jacht op haas en konijn niet begrijpen. Zelf jaag ik in 
Opheusden in de betuwe. We zien hier toch een stijging van de hazen en konijnenstand. Dat is ook te 
merken aan het aantal schademeldingen van de boomteelt en fruitteelt in ons jachtveld. Ook met de 
tellingen wat we de laatste 3 jaar met warmtebeeldkijkers uitvoeren is een zekere stijging te zien in 
de aantallen. Mocht de minister soms eens zin hebben om dit met eigen ogen te zien is hij van harte 
welkom om eens mee te gaan zodat hij de juiste kennis krijgt en niet alleen van mensen die anti jacht 
zijn. 

M.v.g.

Karel Schaap.


